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1) Opening 20.00 96 

 97 

2) Vaststellen agenda 98 

 99 

Malu Verkuil vertelt ten eerste dat de mededelingen nog niet op de agenda staan. Dit punt zal na het 100 

vaststellen van de agenda als punt 3 op de agenda komen te staan. Emiel Wanningen verwijst naar 101 

de notulen regel 941 en regel 942 over het technisch voorzitterschap. Hij stelt dat dit in deze 102 

vergadering als punt zou worden meegenomen. Malu Verkuil zegt hierop dat dit wordt verplaatst 103 

naar de jaarvergadering. Emiel Wanningen geeft aan dat hij toch graag een discussie wil hebben over 104 

het technisch voorzitterschap. Malu Verkuil geeft aan dat dit mogelijk is en dat dit na de stemming 105 

van de kandidaten gebeurt.  106 

 107 

3) Mededelingen  108 

 109 

Om te beginnen wil Malu Verkuil een opmerking maken. Zoals gelezen kan worden in HR artikel 9 lid 110 

6 is het zo dat je de ALV alleen mag verlaten na een melding aan de secretaris. Dit kan op de hoek 111 

van de bar gebeuren onder vermelding van je naam en tijd. Malu Verkuil geeft aan dat dit goed is 112 

voor de nauwkeurigheid van de notulen. Wanneer dit niet gebeurt kan het zijn dat het bestuur dit 113 

niet ziet. Emiel Wanningen vraagt of dit ook geldt wanneer je wat te drinken gaat halen. Malu Verkuil 114 

geeft aan dat dit dan niet gemeld hoeft te worden. Berend den Dulk geeft aan dat in zijn jaar Reint-115 

Jan Groot Nuelend dit bijhield. Laura Maas stelt dat ze ook goed oplet, maar dat ze toch niet altijd 116 

alles kan overzien. Malu Verkuil geeft verder aan dat er een addendum is verstuurd betreffende de 117 

contributieverhoging en de verandering van de opzegmethode van het lidmaatschap. Ten slotte wil 118 

ze nog een kleine update geven over het IAPSS. Emiel Wanningen, Steffen Westerburger en Thomas 119 

Linders zijn naar het congres in Bremen geweest. Ze hebben hier een voorstel ingediend om de 120 

permanente zetel van het IAPSS naar Nijmegen te halen. De inhoud van het voorstel is belangrijk. Er 121 

komen namelijk twee bestuursleden van Machiavelli in het bestuur van IAPSS, evenals  een 122 

bestuurder van SPiL. Malu Verkuil neemt zelf deel aan de Relocation committee   van het IAPSS. Malu 123 

Verkuil geeft aan dat er zal worden gekeken naar de uitwerkingen van dit voorstel en dat er tijdens 124 

de jaarlijkse ALV een update wordt gegeven over de stand van zaken. Verder is ze blij met het feit dat 125 

het IAPSS herzien gaat worden en dat steun van ismusleden van harte welkom is. Steffen 126 
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Westerburger wil twee opmerkingen geven over het IAPSS. Ten eerste geeft hij aan dat we tevreden 127 

kunnen zijn over het resultaat. Op de halfjaarlijkse ALV kan een punt ingeruimd worden over het 128 

IAPSS en besproken worden wat er gebeurd is. Ten tweede vraagt Steffen wat er gebeurt met het 129 

idee om het IAPSS te integreren in het PvP. Malu Verkuil geeft aan dat ze de besluiten en dergelijke 130 

met de opvolger zal oppakken. Dit zal ook opgenomen worden in het beleidsplan en jaarverslag. Het 131 

zal verder niet nodig zijn dat er door Steffen Westerburger, Thomas Linders en Emiel Wanningen nog 132 

een toelichting wordt gegeven betreffende het IAPSS. Bij het jaarverslag kan nog een update worden 133 

gegeven. Steffen Westerburger denkt dat het verstandig is om meer aandacht te besteden aan wat 134 

er ligt. Er moet nog heel veel gebeuren. Het lijkt Steffen Westerburger goed om dit meteen op de 135 

agenda te zetten en iemand compleet verantwoordelijk te maken voor die portefeuille. Malu Verkuil 136 

stelt dat de stand van zaken in het PvP deels behandeld zal worden onder het punt PvP. Hier zal een 137 

korte toelichting op worden gegeven.  138 

 139 

4)  Vaststellen notulen 36e ALV 140 

 141 

Het vaststellen van de notulen gebeurt per pagina aldus Malu Verkuil. Taalkundige en grammaticale 142 

correcties kunnen gemaild worden. Ze vraagt de ALV in te gaan op de inhoud.  143 

 144 

Pagina 1 145 

 146 

Pagina 2 147 

 148 

Pagina 3 149 

 150 

Pagina 4 151 

 152 

Pagina 5 153 

 154 

Pagina 6 155 

 156 

Pagina 7 157 

 158 

Pagina 8 159 

 160 

Pagina 9 161 

 162 

Pagina 10  163 

 164 

Pagina 11 165 

Emiel Wanningen stelt dat regel 452 tot en met regel 453   ‘in Srebrenica kreeg de toenmalige 166 

reiscommissie de schuld van wat er toen gebeurd is’ – incorrect is. Emiel Wanningen wil dit graag 167 

veranderd zien omdat het enigszins belastend op de reiscommissie overkomt. Malu Verkuil geeft aan 168 

dat dit gewijzigd zal worden. 169 

 170 

Pagina 12 171 
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Regel 494 tot en met regel 501 zijn onduidelijk. Emiel Wanningen wil graag een toelichting en een 172 

verbetering. Het gaat over de subsidies van de faculteiten en universiteiten aldus Malu Verkuil. Er 173 

was destijds geld over van de sponsoring van de universiteiten. Een gedeelte van dit geld werd niet 174 

aangevraagd of is teruggekeerd. Dit gaat specifiek over het bedrag van de Faculteit der 175 

Managementwetenschappen. Dit was tot € 250,00 voor een spreker. Deze rekening is nooit 176 

ingediend bij Ward Kelder. Roel Meijer  stelt dat dit ook ging over de subsidie van de vakgroep. Dit 177 

geld is niet teruggestort, aldus Roel Meijer. Steffen Westerburger vraagt zich af of wij kunnen 178 

rekenen op een structurele bijdrage van de vakgroep. Malu Verkuil geeft aan dat het dit keer in 179 

Nijmegen was. Dit is ook via ismus en de PiP-commissie gelopen. Er zal komende keer natuurlijk weer 180 

geprobeerd worden subsidie te verkrijgen van de vakgroep voor het PiP-congres. Laura Maas en 181 

Malu Verkuil nemen allebei deel aan de PiP-commissie, maar Malu Verkuil weet niet zeker of de 182 

aanvraag van subsidie dit keer weer zal lukken omdat het PiP-congres niet in Nijmegen is.  183 

 184 

Emiel Wanningen heeft een opmerking over het stukje van Regel 521 tot en met regel 522 over de 185 

opstart van de commissie. ‘Het startte rommelig’, staat er hier genoteerd. Emiel Wanningen denkt 186 

dat er hier met schuld geschoven wordt. Malu Verkuil denkt dat dit niet het geval is en vraagt zich af 187 

wat Emiel Wanningen hier eigenlijk mee wil. Emiel Wanningen kan zich niet vinden in deze woorden. 188 

Berend den Dulk stelt dat dit een antwoord is geweest van het bestuur. Het bestuur vond het 189 

rommelig en roerig en het draait hier dan ook niet om een verschuiving van ‘schuld’. Malu Verkuil 190 

vertelt dat dit is zoals als wij het hebben ervaren. Verder wijst Malu Verkuil op regel 523 waarin lof 191 

over de commissie wordt uitgesproken en waarin het goed is gekomen. Emiel Wanningen trekt 192 

hierop zijn opmerkingen betreffende de commissie in.  193 

 194 

Pagina 13  195 

 196 

Pagina 14  197 

 198 

Pagina 15 199 

 200 

Emiel Wanningen wil graag ingaan op regel 628 en regel 629.  Hij wijst op de zin ‘het vinden van een 201 

persoon van buiten is moeilijk gelopen vroeger’. Dit vindt Emiel Wanningen een rare zin. Het blijkt 202 

hier dat Emiel Wanningen de oude stukken heeft. Steffen Westerburger stelt voor te beginnen met 203 

de documenten van de uitnodiging. Malu Verkuil antwoord hierop dat dit inderdaad wenselijk is. 204 

 205 

Pagina 16 206 

 207 

Pagina 17  208 

 209 

Pagina 18  210 

 211 

Pagina 19 212 

 213 

Emiel Wanningen wil een vraag stellen over regel 805. Emiel Wanningen ziet dat de zetel van het PvP 214 

naar Nijmegen zou moeten komen, maar vraagt zich af ‘wat de voordelen hiervan zijn’. Dit heeft 215 

Emiel Wanningen niet gezegd. Emiel Wanningen weet niet precies wat hij heeft gezegd. Hij heeft 216 
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ofwel gevraagd of het PvP naar Nijmegen zou moeten komen en wat de eventuele  voordelen 217 

hiervan zouden zijn. Malu Verkuil neemt deze wijzigingen mee. 218 

 219 

Pagina 20 220 

 221 

Emiel Wanningen heeft een vraag over het onderste gedeelte van de pagina. Emiel Wanningen 222 

constateert hier dat het IAPSS vrijwel niet meer functioneert. Hij denkt echter dat hij dit niet zo 223 

gezegd heeft. Malu Verkuil weet vrij zeker dat Emiel Wanningen dit wel heeft gezegd. Er was volgens 224 

Steffen Westerburger wel een toevoeging dat er iets moois van gemaakt zou worden.  225 

 226 

Pagina 21 227 

 228 

Pagina 22 229 

 230 

Pagina 23 231 

 232 

Pagina 24 233 

 234 

Pagina 25 235 

 236 

Pagina 26 237 

 238 

Pagina 27 239 

 240 

Pagina 28 241 

 242 

Pagina 29 243 

 244 

Over regel 1271 vraagt Emiel Wanningen zich af of er iets is besloten omtrent de jaaraccessoire. 245 

Malu Verkuil geeft aan dat het pagina 30 is waar Emiel Wanningen het over heeft. Malu Verkuil zegt 246 

hierop dat er wel over is gesproken, maar dat de accessoirecommissie  er alleen nog niet helemaal 247 

uit is. De bevindingen worden meegegeven aan het nieuwe bestuur. Bovendien geeft Jeroen 248 

Hellebrekers aan dat we wel een jaaraccessoire hebben gehad. Thom Dijkstra denkt dat het 249 

misschien een idee voor het kandidaatsbestuur is om voor de introductie nog iets te regelen. Malu 250 

Verkuil geeft dit mee aan het kandidaatsbestuur.  251 

 252 

Pagina 30 253 

 254 

Pagina 31 255 

 256 

Pagina 32 257 

 258 

Over regel 1391 zegt Steffen Westerburger dat Emiel Wanningen hierin zegt dat de zin ‘er dient geen 259 

misbruik gemaakt te worden van Facebook’ is. Verder zegt hij dat hij denkt dat er waarschijnlijk geen 260 

misbruik van wordt gemaakt. Malu Verkuil geeft aan dat dit inderdaad klopt. 261 



7 

 

 262 

Pagina 33 263 

 264 

Pagina 34 265 

 266 

Pagina 35 267 

 268 

Pagina 36 269 

 270 

Onder het kopje mandaat van de ondersteuningscommissie vraag Emiel Wanningen zich af hoe het 271 

met deze commissie gaat. Malu Verkuil geeft aan dat nog niet helemaal duidelijk is wat de leden 272 

hiermee willen en dat het nog niet helemaal soepel loopt. Verder zegt Malu Verkuil dat we daar dus 273 

nog geen verslaggeving over kunnen geven. Wel hoopt Malu Verkuil hier nog verslag over te kunnen 274 

doen in het jaarverslag. Emiel Wanningen vraagt zich af of de ondersteuningscommissie een heldere 275 

visie heeft. Malu Verkuil vertelt dat ze een plan hebben over hoe ze het willen doen . Malu Verkuil 276 

vindt het alleen geen taak van het bestuur om hier bij te helpen, omdat het een zelfstandig orgaan is. 277 

Hier kan Malu Verkuil dus nog geen informatie over geven. Emiel Wanningen vraagt zich dan af 278 

onder wiens verantwoordelijkheid het valt. Malu Verkuil geeft aan dat dit haar taak is. Steffen 279 

Westerburger stelt dat regel 1525  op pagina 35 fout is. Het moet zijn ‘Steffen stelt dat het kiezen is 280 

tussen een vertegenwoordiging of geen vertegenwoordiging’ in plaats van tussen ‘geen 281 

vertegenwoordiging en geen vertegenwoordiging’. Malu Verkuil antwoord hierop dat ze dit 282 

meeneemt.   283 

 284 

Pagina 37  285 

 286 

Pagina 38 287 

  288 

Algemene opmerkingen.  289 

 290 

Emiel Wanningen vindt het schokkend dat er zo veel namen verkeerd geschreven zijn. Emiel 291 

Wanningen vindt dit heel slordig. Daarnaast valt op dat er in de hele notulen in de wij-zij vorm 292 

gesproken wordt. Dit is volgens Emiel Wanningen niet gebruikelijk en niet wenselijk. Volgens Emiel 293 

Wanningen moet dit een neutrale verslaglegging zijn van wat er plaats heeft gevonden. Emiel 294 

Wanningen vindt dan ook dat ze heel slordig zijn. Hij kon geen alinea doorlezen zonder fouten of 295 

spellingsfouten. Emiel Wanningen vindt het slecht dat er grammaticale fouten of spellingsfouten in 296 

staan als het door vijf man is doorgelezen. Malu Verkuil heeft dit ook vernomen van andere leden. De 297 

wij-zij vorm hebben we proberen te mijden. Dit zal het bestuur meenemen naar de volgende 298 

notulen,  aldus Malu Verkuil. Steffen Westerburger heeft het idee dat bijvoorbeeld grote namen met 299 

titulatuur moeten worden aangesproken. Hij denkt dat dit de professionaliteit verbeterd. Verder wil 300 

hij volwaardige namen altijd invoeren. Titulatuur gebeurt ook bij andere verenigingen, aldus Steffen 301 

Westerburger. Malu Verkuil geeft aan dat dit officiële karakter niet past binnen de vereniging. Dit 302 

heeft zij ook eerder vernomen bij voorgaande ALV’s. Malu Verkuil denkt dat de notulen een 303 

verslaglegging zijn van wat er mondeling is gezegd. Als je titels van dergelijke personen wilt, dien je 304 

dit mondeling te vertellen. Steffen Westerburger geeft aan dat je ook geen punten en komma’s 305 

vernoemt. Bij wijze van helderheid, volledigheid en professionaliteit is hij gedwongen hier een motie 306 
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over in te dienen.  Emiel Wanningen wil zich aansluiten bij de woorden van Steffen Westerburger. Er 307 

zijn tenslotte meerdere zaken die niet worden uitgesproken. Mr. Heijstek is ook consequent 308 

‘meester’ genoemd in de notulen. Emiel Wanningen wil voortaan dat we dit ook gaan doen bij 309 

prominente gasten. Emiel Wanningen stelt bijvoorbeeld ook voor dat dit gebeurt bij de Rector 310 

Magnificus of Professor Lieshout. Roy Blokvoort wil graag pleiten voor de doopnamen. Berend den 311 

Dulk vraagt waar Steffen Westerburger de grens stelt, gezien het feit dat BSc. ook een titel is die 312 

Berend den Dulk heeft. Er is zo geen grens te trekken. Steffen Westerburger stelt dat hij hier niet is 313 

om een circus te maken maar om onze vereniging verder te helpen. Berend den Dulk meent het 314 

serieus, want wanneer je Niels Spierings noemt heeft hij ook MSc. achter zijn naam staan. Niels 315 

Spierings MSc. is een ismuslid en die kunnen we gewoon Niels noemen. Berend den Dulk stelt dat hij 316 

zelfs achternamen overbodig vindt. Echter, de grens is niet zo duidelijk. Malu Verkuil stelt dat ze het 317 

punt van Steffen  Westerburger weet. Simon Tol wil een korte reactie geven op Steffen 318 

Westerburger. Hij is ook van mening dat die titulatuur netjes is, maar wil wel zeggen dat de notulen 319 

intern worden gebruikt binnen de vereniging. Steffen Westerburger wil in deze samenstelling zeggen 320 

dat we elkaar goed kennen. Dit vindt hij een helder punt. Wij noemen iemand Niels en dat is voor 321 

ons normaal . Steffen Westerburger geeft aan dat hij hoopt dat we over tien jaar nog bestaan. Over 322 

tien jaar is het wel correct dat hij als MSc. wordt aangesproken. Steffen Westerburger is van mening 323 

dat wanneer iemand iets dergelijks heeft bereikt hij het verdient om bij titel te worden vernoemd. Bij 324 

voornaam achternaam en titulatuur wordt dit vermeldt, ook als Berend den Dulk dit is. Malu Verkuil 325 

stelt dat er een korte stemming komt. Malu Verkuil geeft aan dat de grens wordt gelegd bij ismus. 326 

Het gaat dus om steunleden of mensen die van buiten ismus zijn. Steffen Westerburger vraagt zich af 327 

wat er gebeurt met afgestudeerden. Malu Verkuil stelt dat dit ook voor afgestudeerden geld, omdat 328 

ze geen lid meer zijn van ismus. Steffen Westerburger denkt dat dit een goed compromis is. Martijn 329 

Witjes wil aangeven dat hij Steffen Westerburger zijn idee heel goed vindt. Steffen Westerburger wil 330 

graag voorstellen om het als volgt te doen. Leden worden bij voor- en achternaam genoemd. Steffen 331 

Westerburger stelt voor om het initiële voorstel in stemming te brengen. Leden en niet-leden 332 

worden met achternaam en titulatuur genoemd.  333 

 334 

Emiel Wanningen merkt op dat Stijn van den Eijnden het quorum is vergeten op te noemen. Malu 335 

Verkuil geeft aan dat er  nu gestemd gaat worden. Mensen steken ook het aantal vingers van het 336 

aantal machtigingen op. Onthouding geldt ook het zelfde voor. Het quorum wordt voorgelezen.  337 

 338 

Stemming 1 : Leden en niet-leden worden met achternaam en titulatuur vernoemd in de notulen. 339 

 340 

Tijdstip: 20:40 341 

 342 

Quorum 343 

Aanwezig:   24 344 

Machtigingen:  11 345 

Totaal stemmen: 35 346 

 347 

Stemming 348 

Voor:    7 349 

Tegen:    15 350 

Onthouding:   13 351 
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Totaal stemmen: 35 352 

 353 

Stemming niet aangenomen 354 

 355 

Dit voorstel is afgewezen. Malu Verkuil stelt dat we overgaan naar het compromis waarbij mensen 356 

van buiten ismus wel met titel worden genoemd.  357 

 358 

Stemming 2: niet-leden worden met achternaam en titulatuur vernoemd in de notulen. 359 

 360 

Tijdstip: 20:45 361 

 362 

Quorum 363 

Aanwezig:   24 364 

Machtigingen:  11 365 

Totaal stemmen: 35 366 

 367 

Stemming 368 

Voor:    8 369 

Tegen:    7 370 

Onthouding:   20 371 

Totaal stemmen: 35 372 

 373 

Stemming wel aangenomen 374 

 375 

Malu Verkuil vraagt of er verder algemene opmerkingen zijn over de notulen. Malu Verkuil stelt dat 376 

dit een gebruik is bij ismus en dat dit altijd mag. Emiel Wanningen zegt hierop dat het een praktische 377 

weergave is. Het is een goede weergave van het geweten van de vereniging. Simon Tol vindt dat de 378 

zinnen beter dienen te lopen. Malu Verkuil geeft aan dat dit zal worden meegenomen. Emiel 379 

Wanningen ziet graag dat de volgende notulen lezen als een jongensboek. Martijn Witjes stelt voor 380 

om een commissie op te richten die de grammaticale fouten controleert. Er wordt overgegaan tot 381 

stemming.  382 

 383 

5) Stemming notulen 36e ALV 384 

 385 

Stemming 3: Goedkering notulen 386 

 387 

Tijdstip: 20:50 388 

 389 

Quorum 390 

Aanwezig:   24 391 

Machtigingen:  11 392 

Totaal stemmen: 35 393 

 394 

Stemming 395 

Acclamatie 396 
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Stemming wel aangenomen 397 

 398 

6) PvP 399 

 400 

Malu Verkuil geeft aan dat de politicologieverenigingen uit Amsterdam, Leiden en Nijmegen hierin 401 

zijn vertegenwoordigd, alsmede de vereniging voor internationale betrekkingen en internationale 402 

organisatie CLIO uit Groningen. Verder geeft Malu Verkuil aan dat dit altijd een informeel overleg is 403 

geweest, maar dat er is afgesproken om dit overleg te formaliseren. Het argument hiervoor is dat via 404 

het informele overleg geen fondsen worden geworven. Hiervoor is tenslotte een KvK nummer nodig. 405 

Je pakt je eigen vereniging dus op deze manier in je de financiën, want als geheel platform kun je 406 

waarschijnlijk meer fondsen werven. Malu Verkuil geeft aan dat het institutionaliseren van het PvP 407 

dus handig is omdat je namens heel politicologie Nederland spreekt, in plaats van als politicologie 408 

Nijmegen. Verder geeft Malu Verkuil aan dat  er een probleem is geweest met de toetreding van 409 

SPiL. Dit komt doordat de desbetreffende voorzitter  niet voorbereid de ALV is ingegaan, waardoor ze 410 

nog niet kunnen deelnemen aan een geïnstitutionaliseerd PvP. Verder wisselt CLIO en de vorige 411 

voorzitter heeft de essentie van de oprichting niet goed doorgegeven aan de opvolger. Hierdoor 412 

vraagt het nieuwe bestuur zich af wat het doel hiervan is. SPiL komt er waarschijnlijk nog wel 413 

doorheen. Malu Verkuil wil het wel zo oprichten dat alle verenigingen een evenredig groot deel 414 

betalen. Het is dus wel belangrijk dat iedereen aan boord is. Het probleem dat er is ontstaan door het 415 

overdragen aan het nieuwe bestuur is vervelend. Onderling is daarom besloten dat de oude 416 

voorzitter van het informele PvP leiding blijft geven aan het formaliseringsproces want het is jammer 417 

als de informatie verloren gaat. Malu Verkuil wil dit samen met haar opvolger gaan doen omdat het 418 

initiatief bij ismus ligt. Het heeft wel gevolgen voor het PiP-congres. Er kunnen namelijk nog geen 419 

fondsen worden geworven voor het PiP-Congres. Iedere vereniging maakt een lijst met mogelijke 420 

sponsoren, en op die manier komen er financiën beschikbaar voor het nieuwe PiP-congres.  421 

 422 

Steffen Westerburger vindt dat het een goed idee is, maar heeft nog een praktische vraag. Is het zo 423 

dat wanneer die vereniging wordt opgericht, de leden individueel of de verenigingen lid worden? 424 

Verder nog een vraag; worden er ook echt ALV’s gehouden? Malu Verkuil verteld dat de verenigingen 425 

lid worden. Dat is dan op dezelfde wijze georganiseerd als bij het SOFv of bij ander 426 

koepelverenigingen. Steffen Westerburger vraagt zich dan wel af wie dit gaat besturen. Malu Verkuil 427 

heeft dit besproken met de notaris, en die stelde dat een vertegenwoordiger kan worden gestuurd 428 

vanuit iedere vereniging. Het PvP-bestuur moet wel een vergadering hebben. Dit noem je dan een 429 

vergadering welke geldt als een ALV. Steffen Westerburger geeft aan dat het handig is om de notaris 430 

er bij te houden. Berend den Dulk vraagt zich af wat het gaat kosten. Malu Verkuil zegt dat het 431 

vijfhonderd euro in het totaal kost. Bovendien heeft elke vereniging binnen zijn universiteit fondsen 432 

voor het oprichten van statuten. Het is dan ook de bedoeling om dat geld in eerste instantie te halen 433 

uit het SNUF. Wanneer dit niet mogelijk blijkt te zijn, wordt het van het eigen budget van ismus 434 

betaald betaalt. Malu Verkuil geeft aan dat wanneer verenigingen deze mogelijkheid niet hebben ze 435 

het zelf dienen te betalen. Er zijn twee wijzen waarop je een vereniging kunt op richten. De eerste 436 

optie is dat iedere vereniging gelijkwaardig is, ongeacht de grootte van de verschillende 437 

verenigingen. De tweede optie is het oprichten naar rato van het aantal leden per deelnemende 438 

vereniging. Het heeft consequenties voor het aantal stemmen in de koepel. Malu Verkuil geeft aan 439 

dat iedere vereniging het eens is dat iedere vereniging een even groot gedeelte krijgt binnen deze 440 

koepel. Dit heeft ook gevolgen voor het PiP congres. Hier worden de bijdragen dan namelijk ook 441 
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evenredig verdeelt. Dit is ook een heikel punt. Vanuit verenigingen is aangegeven dat dit niet 442 

wenselijk is. Het draait om hoe mensen in staat zijn het PiP te bezoeken,  omdat het PiP iedere keer 443 

in een andere stad is. Van een stad zijn meer deelnemers dan van een andere stad omdat ze 444 

dichterbij wonen. De aanwezigheid en effectiviteit van een congres is afhankelijk van de stad waarin 445 

het wordt gehouden. Met dat KvK nummer kan geld worden geworven. Het kan dus worden 446 

aangepast aan het aantal leden. Een keuze voor een gelijke stem vind Malu Verkuil belangrijker. De 447 

totale bijdrage aan het PiP gaat minder worden.  448 

 449 

Emiel Wanningen kan zich voorstellen dat er situaties voorkomen waarin de bijdrage voor 450 

activiteiten afhankelijk is van de grootte en het profijt van de vereniging. Emiel Wanningen vraagt 451 

zich af of dit los te koppelen is van de stemmingen. Hij wil de structurele kosten gelijkwaardig 452 

verdelen. Echter, bij de activiteiten is het misschien zo dat er bepaalde verenigingen meer baat van 453 

hebben. Die vereniging kan dan ook meer kosten dragen. Malu Verkuil zegt dat er een eigen 454 

vermogen komt voor het PvP. Hier kunnen activiteiten van worden georganiseerd. Malu Verkuil zegt 455 

verder dat die gelijke stem bepaalt welke activiteiten worden georganiseerd en waar het geld heen 456 

gaat. Op die manier kun je die keuze dus wel maken. Maar dit is wel voor later en wanneer het 457 

vermogen gaat groeien. Het is belangrijk dat de vertegenwoordigers zelfstandig er achteraan gaan, 458 

activiteiten organiseren en Fondsen werven. Die uitwisseling  van studenten moet worden 459 

gepromoot. Die koppeling met het IAPSS is ook handig te hebben. Het PvP kan een gezamenlijke 460 

bijdrage geven, en wanneer deze worden gekoppeld krijg je dat het gaat draaien, aldus Malu Verkuil. 461 

Emiel Wanningen wil nog iets anders toevoegen. Als hij het goed begrijpt zal ismus in de eerste paar 462 

jaren relatief veel geld moeten investeren om er meer uit te kunnen halen. Wanneer er bijvoorbeeld 463 

een activiteit plaats vindt zal het dan zo zijn dat ismus een deel bijdraagt gelijk met de anderen of zal 464 

iedereen haar fair share moeten betalen? Malu Verkuil zegt hierop dat het PvP zelfstandig haar 465 

financiën gaat regelen. Er wordt een standaard lidmaatschapsbijdrage van € 150,00 betaald. Hier 466 

wordt het PiP en het PvP voor geregeld. Al het geld wat extra nodig is, moet het PvP zelf regelen. De 467 

enige kostenpost is het opstellen van de statuten. Deze kosten zullen ook nog is afhankelijk zijn van 468 

het SNUF.  Steffen Westerburger geeft aan dat er per saldo minder geld aanwezig zal zijn voor het 469 

PiP-congres. De gedachte hierachter is dat het PvP gezamenlijk geld kan werven. Hij vraagt zich 470 

alleen af wat er gebeurt wanneer die bijdrage niet voldoende blijkt te zijn. Malu Verkuil antwoord 471 

hierop dat dit dan aan het PVP-bestuur is. Met gelijke stem kan er dan over gestemd worden wat er 472 

met het geld gebeurd, aldus Malu Verkuil. Emiel Wanningen heeft nog een vraag; waarom is dit geen 473 

mededeling? Malu Verkuil antwoord hierop dat het gaat over de structuur van een op te richten 474 

vereniging en over financiële middelen en dit is dus van belang voor de ALV. Emiel Wanningen vraagt 475 

zich af wanneer dit formeel gebeurt. Malu Verkuil geeft aan dat dit op zijn vroegst gebeurt na de 476 

jaarlijkse ALV. Emiel Wanningen stelt dat wanneer er een definitief plan ligt er moet worden 477 

gestemd. Emiel Wanningen denkt dat wanneer er inderdaad concreet vorm wordt gegeven aan deze 478 

vereniging dat wij als ismus zijnde kunnen besluiten wat er gebeurd. Het kan dus heel pijnlijk 479 

gebeuren dat een vereniging zich terugtrekt. Malu Verkuil geeft aan dat dit inderdaad klopt. Er wordt 480 

doorgegaan met de verenigingen die willen. Er is commitment vanuit SPIL, Clio is lastig. Berend den 481 

Dulk zegt dat het bij het SVM zo is dat alle bestuurders een eigen taak hebben. Is het dan ook zo dat 482 

de PiP-commissie wordt geleid door een van de deelnemende bestuurders in het PVP? Berend den 483 

Dulk vraagt zich af of het logisch is dat de gene die de commissie voorzit uit de stad komt waar het 484 

congres plaats vindt. Malu Verkuil zegt dat dit klopt, alleen de penningmeester moet juist niet uit de 485 

desbetreffende stad komen.  486 
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6)  Contributieverhoging 487 

 488 

Malu Verkuil stelt dat er een bijlage is meegegeven voor een contributieverhoging. Malu Verkuil gaat 489 

er van uit dat iedereen dit heeft gelezen. Hierin staat vermeld dat de contributie wordt verhoogd van 490 

negen naar tien euro. Het levert een extra inkomstenbron voor onze vereniging op. Dit is 491 

noodzakelijk om de stijgende lasten van de vereniging in de afgelopen jaren te kunnen compenseren. 492 

Daarom is dit voorstel gekomen. Tevens is er ook een addendum verstuurd om meteen het 493 

lidmaatschap automatisch laten te verlengen, want het dat is handiger voor de begroting en 494 

administratie. Dit zorgt er voor dat je niet elk blok weer nieuwe leden ingeschreven krijgt via 495 

internet. Malu Verkuil denkt dat dit een goede zaak is. Steffen Westerburger wil een vraag stellen 496 

over het voorstel van het bestuur en over het voorstel van Emiel Wanningen. Steffen Westerburger 497 

wil hulde geven aan het voorstel van Emiel Wanningen. Steffen Westerburger wil voorstellen dat de 498 

korting die voor vierjarige lidmaatschappen bestaat, te stoppen. Bovendien zorgt Het lidmaatschap 499 

van vier jaar voor veel rompslomp. Het maakt het te ingewikkeld. Emiel Wanningen stelt dat het 500 

meerjarig lidmaatschap  dan dus wordt geschrapt. Malu Verkuil gaat nog niet reageren op deze 501 

vraag. Hiervoor dient een motie voor ingediend te worden. Dat had dan gebeurd moeten zijn. Malu 502 

Verkuil geeft aan dat hier apart over wordt gestemd. Simon Tol heeft een vraag aan Emiel 503 

Wanningen. Wanneer je een vierjarig lidmaatschap afsluit wordt het dan ook weer voor vier jaar 504 

verlengd? Emiel Wanningen geeft aan dat het na vier jaar dan met een jaar wordt verlengd, want dit 505 

is het reguliere lidmaatschap. Hij stelt dat dit redelijkerwijs verwacht kan worden. Berend den Dulk 506 

stelt dat het een historisch moment is om richting de dubbele cijfers te gaan. Berend den Dulk wil 507 

meegeven aan de ALV dat de penningmeester problemen krijgt met die vierjarige lidmaatschappen, 508 

en hij wil zich daar dan ook expliciet voorstander van tonen. Berend den Dulk geeft aan dat er 509 

vergelijkbare verenigingen zijn bij de managementwetenschappen en vraagt zich af wat ze aan 510 

contributie vragen. Malu Verkuil antwoord hierop dat dit € 10,00 is. Berend den Dulk vindt dit ook 511 

een goed idee. Berend den Dulk vindt het goed dat wij onderscheid hebben gemaakt door goedkoper 512 

te zijn. Hierdoor is berend geneigd tegen te stemmen. Berend den Dulk geeft verder wel aan dat de 513 

lasten zijn gestegen. Hij vraagt zich daarom ook af wat er precies duurder is geworden. Malu Verkuil 514 

geeft aan dat door inflatie alles duurder wordt, terwijl het lidmaatschap hetzelfde is gebleven. 515 

Berend den Dulk vind het wel leuk als we goedkoper blijven door € 9,95 te vragen. Emiel Wanningen 516 

is het eens met Malu Verkuil. Het is niet houdbaar om aan datzelfde bedrag te houden. Emiel 517 

Wanningen geeft aan dat dit nog stamt uit de oprichtingstijd. Emiel Wanningen denkt dat wanneer 518 

we dit met € 1,00  verhogen, iedereen er goed vanaf komt. Dit komt doordat je meer dan € 10,00 kan 519 

consumeren bij ismus. Emiel Wanningen zegt hierover tegen Berend den Dulk verder dat het geen 520 

supermarkt is op TvA 5 en dat mensen een studie kiezen en dan pas een studievereniging. Het 521 

lidmaatschap is bovendien altijd lonend. Emiel Wanningen wil terugkomen op het punt van Steffen 522 

Westerburger. Emiel Wanningen denkt dat je secretarissen en penningmeesters daar veel werk mee 523 

ontneemt, en hij vindt het dan ook een heel zinnige opmerking van  Steffen Westerburger. Emiel 524 

Wanningen geeft verder aan dat dit dan een artikel 2 wijziging wordt. Het enige dat er hoeft te 525 

gebeuren is een streep door het meerjarige lidmaatschap. Malu Verkuil geeft aan dat we eerst gaan 526 

kijken naar de contributieverhoging. Daarna wordt er gekeken naar het schrappen van het meerjarig 527 

lidmaatschap en naar het automatisch laten doorlopen. Steffen Westerburger vindt het een 528 

sympathiek streven van Berend den Dulk. Steffen Westerburger vraagt zich alleen af of je altijd de 529 

goedkoopste moet zijn .Er zijn genoeg producten die goedkoop en waardeloos zijn. Steffen 530 

Westerburger denkt dan ook dat de contributie symbolisch elf euro moet worden. Hij denkt dat je 531 
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achteruit gaat wanneer je de contributie niet verhoogt, en daarom dien je op regelmatige basis te 532 

overwegen wat de contributie wordt. Berend den Dulk heeft nog een opmerking over de tekst van 533 

het artikel, lid nummer drie. Berend den Dulk vraagt zich af of die boekenkorting nog helemaal juist 534 

is, want die tien procent klopt niet denkt hij. Laura Maas zegt hierop dat Nederlandstalige boeken tot 535 

tien procent goedkoper kunnen zijn. Op anderstalige boeken kan dit meer dan tien procent zijn. 536 

Berend den Dulk vindt dit goed. Hij zegt verder alleen dat het dus niets uitmaakt wat je daar voor 537 

percentage neerzet. Berend den Dulk zegt dat mensen nu nog een hand kunnen opsteken voor een 538 

vierjarig lidmaatschap. Malu Verkuil geeft aan dat dit per mail of per brief moet gebeuren. Thom 539 

Dijkstra zegt dat je lid 3 ook moet aanpassen. Malu Verkuil  bedankt hiervoor en geeft aan dat we 540 

overgaan tot een  stemming voor contributieverhoging naar 10 euro.  541 

 542 

Stemming 4: Contributieverhoging van € 9,00 naar € 10,00 543 

 544 

Tijdstip: 21:18 545 

 546 

Quorum 547 

Aanwezig:   24 548 

Machtigingen:  11 549 

Totaal stemmen: 35 550 

 551 

Stemming 552 

Voor:    29 553 

Tegen:    1 554 

Onthouding:   5 555 

Totaal stemmen:  35 556 

 557 

Stemming wel aangenomen 558 

 559 

Stemming 5: (a) het automatisch laten doorlopen van het lidmaatschap en (b) het schrappen van 560 

het vierjarig lidmaatschap 561 

 562 

Tijdstip: 21:19 563 

 564 

Quorum 565 

Aanwezig:   24 566 

Machtigingen:  11 567 

Totaal stemmen: 35 568 

 569 

 570 

Stemming 571 

Voor:    30 572 

Tegen:    0 573 

Onthouding:   5 574 

Totaal stemmen: 35 575 

 576 
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Stemming wel aangenomen 577 

 578 

Malu Verkuil geeft aan dat het tijd is om te pauzeren.  579 

 580 

Pauze om 21:20 581 

 582 

7) Voorstellen kandidaten 583 

 584 

De vergadering wordt heropent. Malu Verkuil stelt dat er  een spannende gebeurtenis komt, want 585 

het kandidaatsbestuur zal worden voorgesteld. Echter, eerst wordt het quorum opgenoemd. 586 

 587 

Quorum 588 

Aanwezig:   24 589 

Machtigingen:  11 590 

Totaal stemmen: 35 591 

 592 

Malu Verkuil zegt dat zoals in de uitnodiging is aangegeven de kandidaten worden gepresenteerd. 593 

Steven Jonis, Max Hoofwijk, Pol Muffels, Roel Gremmen en Jip Mennen zijn de kandidaten, wat 594 

betekent dat er vijf kandidaten zijn voor vijf functies. Statutair gezien houdt dit in dat er in een keer 595 

wordt gestemd op het bestuur. Om de ALV toch de mogelijkheid te geven om de kandidaten zich te 596 

laten presenteren zullen de kandidaten aangeven op welke functies ze willen zitten. Dit doen we 597 

achter elkaar, en na iedere kandidaat is er de mogelijkheid om vanuit de ALV vragen te stellen. Thom 598 

Dijkstra vraagt of het niet een mogelijkheid is om direct een vraag te stellen aan  de desbetreffende 599 

kandidaat. Emiel Wanningen is informeel ter oren gekomen dat er oorspronkelijk acht mensen waren 600 

die hebben gesolliciteerd. Malu Verkuil stelt dat dit geheim is en kan hier dus niets over zeggen. 601 

Emiel Wanningen zegt dat er drie mensen zich hebben teruggetrokken en dit lijkt hem niet 602 

transparant. Malu Verkuil zegt dat de procedure zo is en dat dit iets is waar het nieuwe bestuur naar 603 

kan kijken. Malu Verkuil stelt dat er namelijk een absolute geheimhoudingsplicht is. Emiel 604 

Wanningen zegt dat dit niet zo is omdat hij weet dat er acht sollicitanten waren. Malu Verkuil vindt 605 

het jammer omdat dit in vertrouwen is besproken en dus ook niet op een ALV thuishoort. Steffen 606 

Westerburger denkt dat deze situatie niet gewenst is. Ten eerste hebben we er als ALV recht op dit 607 

te weten. Ten tweede wil Steffen Westerburger meteen vragen kunnen stellen aan de kandidaten. 608 

Steffen Westerburger vraagt verder wat er gebeurd als hij iemand niet in het bestuur wil hebben en 609 

als het bestuur wordt weggestemd. Malu Verkuil zegt hierop dat de verkiezing verstrekt bij 610 

meerderheid van stemmen. Bij afwezigheid van een meerderheid van stemmen worden kandidaten 611 

individueel gekozen. Emiel Wanningen zegt dat er bij BOW twaalf sollicitanten waren. Van die twaalf 612 

zijn er vijf uitgekozen. In het hypothetische geval dat er bij ismus twaalf sollicitanten zouden zijn, kan 613 

het bestuur onder de radar vijf mensen uitkiezen. Keurt u deze situatie goed? Malu Verkuil 614 

onderbreekt hierop Emiel Wanningen. Het gaat nu over het voorstellen van kandidaten. We kunnen 615 

later verder ingaan op de verkiezingsprocedure. Malu Verkuil snapt de frustratie over de 616 

verkiezingsprocedure, maar het bestuur heeft zich hier aan te houden. Het bestuur heeft zich 617 

gehouden aan het protocol dat er ligt, en dat protocol is nu eenmaal niet anders opgeschreven. 618 

Berend den Dulk stelt dat het zo is dat wanneer je solliciteert, je krijgt te horen hoe de hele 619 

procedure in elkaar steekt. Dan krijg je ook te horen dat je jezelf na het gesprek kan terugtrekken en 620 

dat het bestuur advies kan geven. Berend den Dulk zegt verder dat kandidaten zich niets hoeven aan 621 
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te trekken van het advies van het bestuur. Berend den Dulk denkt dan ook dat het bestuur hier op 622 

vertrouwd moet worden. Dat heeft dan ook als gevolg dat er dan kennelijk misschien mensen zijn die 623 

niet op de kandidatenlijst komen te staan en dat deze kandidaten geheim dienen te blijven. Steffen 624 

Westerburger wil even de lucht klaren. Er is wat ruis ontstaan omdat een zin niet goed is uitgelegd. 625 

Emiel Wanningen zegt dat het bestuur ingelicht zou worden. Malu Verkuil reageerde hier terecht fel 626 

op. Steffen Westerburger  is het eens met het feit dat dit niet hoort. Steffen Westerburger stelt dat 627 

er wel een gevoel heerst; hoe is het mogelijk dat als er acht mensen gesolliciteerd zouden hebben, er 628 

slechts vijf kandidaten overblijven? Malu Verkuil stelt dat dit de individuele keuze van de 629 

desbetreffende kandidaten is. Malu Verkuil wil het bij W.V.T.T.K. eventueel over de 630 

verkiezingsprocedure hebben, maar nu geldt de huidige procedure en die is goed doorlopen. We 631 

gaan nu over op het punt dat op de agenda staat. Het leuke stuk gaat nu verder met het  voorstellen 632 

van de kandidaten op alfabetische volgorde. Roel Gremmen wordt als eerste uitgenodigd.  633 

 634 

Roel Gremmen 635 

 636 

Roel Gremmen geeft aan dat hij achttien jaar is en komt uit een dorpje vlakbij Oss. Hij is al twee jaar 637 

lid van de vereniging en is in dit jaar voorzitter geweest van de lezing- en debatcommissie en van de 638 

sport- en spelcommissie. Hij is in het eerste jaar ook lid geweest van de grote namencommissie. Hij 639 

heeft gesolliciteerd voor bestuur omdat hij denkt dat hij met zijn ervaring wat kan bijdragen aan de 640 

vereniging. Hij heeft gesolliciteerd op secretaris, omdat hij denkt dat hij goed past in een 641 

ondersteunende rol in het bestuur. Hij denkt dat hij administratieve taken, zoals het bijhouden van 642 

het ledenbestand, goed kan uitvoeren. 643 

 644 

Thom Dijkstra vraagt wat hij wil verbeteren aan de vereniging. Wat denkt hij te kunnen bereiken en 645 

wat denkt hij beter te kunnen te doen? Roel Gremmen denkt dat er dit jaar goed is gewerkt aan de 646 

activiteiten. Hij denkt dit vooral omdat er dit jaar weer veel actieve eerstejaars bij zijn gekomen. Hij 647 

wil er vooral voor zorgen dat de ouderejaars meer betrokken blijven bij de vereniging. Roy Blokvoort 648 

stelt dat hij het heeft over inactieve tweedejaars. Hij vindt het heel schokkend dat het bestuur een 649 

extra mail moest versturen voor extra bestuurders. Waarom denk je dat dit zoveel moeite heeft 650 

gekost? Roel denkt dat dit samenhangt met inactiviteit van tweedejaars en met de plannen van het 651 

demissionaire kabinet. Boetes en dergelijke hebben wel een extra drempel opgeworpen. Zo heeft hij 652 

zelf ook getwijfeld over het solliciteren bij ismus. Hij heeft zelf ook pas na de tweede mail 653 

gesolliciteerd. Het bestuur moet meer mogelijkheden geven om actief te kunnen worden. Steffen 654 

Westerburger vindt het goed dat hij hier staat. Steffen Westerburger vraagt wat hij zelf het grootste 655 

leerpunt voor zichzelf vindt, en hij vraagt wat hij vindt van titulatuur voor mensen van buitenaf in de 656 

notulen. Roel Gremmen denkt dat hij direct kan overkomen en te weinig kan luisteren. Dit is een 657 

punt waar hij nog veel kan leren. Als antwoord op tweede vraag; het compromis vindt hij prima. 658 

Emiel Wanningen geeft aan dat hij Roel Gremmen goed kent en hij gaat daarom kritische vragen 659 

stellen. Emiel Wanningen zegt dat hij momenteel bestuurskunde studeert, en hij vraagt zich af of hij 660 

ook politicologie blijft studeren. Roel Gremmen antwoordt hierop dat hij nu bezig is met zijn 661 

propedeuse  bestuurskunde en zijn propedeuse politicologie, en hij wil volgend jaar  verder gaan met 662 

politicologie. Verder vraagt Emiel Wanningen waarom Roel Gremmen uiteindelijk heeft besloten 663 

voor ismus te kiezen? Het is namelijk best intensief, waardoor mogelijk studievertraging wordt 664 

opgelopen. Zoals Roel Gremmen al aangaf, heb je al een soort van studievertraging. Waarom heeft 665 

Roel Gremmen er dan voor gekozen om nog een mogelijke vertraging te riskeren? Roel denkt vooral 666 
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dat het komt door dat er een gebrek aan kandidaten was en dat de sollicitatieprocedure werd 667 

verlengd. Hierna is hij er over na gaan denken. Hij heeft zelf veel met de vereniging, het is zijn thuis in 668 

Nijmegen. Hij is gaan nadenken over of het iets voor hem is. Voor de vereniging moeten er vijf 669 

bestuurders staan. Daarnaast denkt hij dat hij extra ervaring op kan doen en dat hij zijn zwakke 670 

eigenschappen kan ontwikkelen. Berend den Dulk heeft ook een vraag. Berend den Dulk is niet 671 

helemaal duidelijk wat de voorwaarden zijn om bestuur te kunnen doen met volledig verkrijgen van 672 

een bestuursbeurs. Berend den Dulk vindt het goed dat Roel Gremmen hier staat. Zeker omdat dit 673 

ook in het belang van de vereniging is. Berend den Dulk vindt het belangrijk dat je het Nederlands 674 

goed beheerst. Hij wil dit aangetoond hebben. Roel antwoordt hierop dat hij een goede voldoende 675 

had voor Nederlands. Verder heeft hij ook een typcursus gehad en heeft hij ook geen dyslexie. Thom 676 

Dijkstra vraagt wat hij wil verbeteren aan de functie secretaris. Roel stelt dat hij vooral voor 677 

ondersteuning van andere functies is. Bovendien wil hij meer taken op zich nemen, want de taken 678 

zijn relatief klein. Andere bestuursleden wil hij meer ruimte geven in het bestuursjaar. Emiel 679 

Wanningen heeft nog geen kennis genomen van andere functies van wat zij willen doen. Wanneer 680 

jullie onderling functies gaan verdelen, kan er een patstelling ontstaan. Ben je bereid dan ook een 681 

andere functie te nemen? Roel Gremmen past activiteitencoördinator ook, geeft hij aan. Dit komt 682 

door zijn ervaring in verschillende commissies. Malu Verkuil wil een kleine toelichting geven. Er zijn 683 

vijf kandidaten die al onderling hebben gesproken en daarom solliciteren ze op functie. Berend den 684 

Dulk vraagt naar de beurzenregeling. Malu Verkuil antwoordt hierop dat de fondsenregeling is 685 

aangepast, waardoor een vergoeding niet automatisch meer gegarandeerd is. Een derde krijg je 686 

toegekend wanneer je een bestuur ingaat. Overige delen worden toegekend op basis van behaalde 687 

punten. Alles moet je tot voorgaande jaren hebben gehaald plus zesendertig punten in het 688 

bestuursjaar. Berend den Dulk stelt dat de eerstejaars dus niet perse zestig punten hoeven te 689 

hebben. In het slechtste geval moeten ze dan nog 54 punten halen. Emiel Wanningen vraagt of 690 

iedereen zijn BSA heeft. Kandidaten lichten dit individueel toe.  691 

 692 

Max Hoofwijk 693 

 694 

Max Hoofwijk heeft 30 punten tot nu toe. Het kan dus goed lukken om zijn BSA te halen. Hij is 695 

negentien jaar en hij wil voorzitter worden. Omdat hij sociaal sterk is, goed kan samenwerken, 696 

teamspeler is en verantwoordelijk is. Daarom denkt hij goed in die functie te passen. Verder denkt hij 697 

dat het belangrijk is voor ismus om meer een geheel te worden. Zo zie je bijvoorbeeld dat er vier 698 

eerstejaars zijn die gesolliciteerd hebben, wat laat zien dat niet alle jaarlagen even actief zijn.  699 

 700 

Roy Blokvoort geeft een compliment voor zijn speech. Waarom denkt Max Hoofwijk dat die 701 

inactiviteit bij tweedejaars heerst? Het moet natuurlijk bij eerstejaars beginnen. Max Hoofwijk denkt 702 

dat het gaat om het feit dat eerstejaars selectief heel actief zijn. Hij is zelf niet actief geweest in zijn 703 

eerste jaar in een commissie, want hij wist niet wat het toe zou voegen. Wanneer daar meer 704 

duidelijkheid over komt stijgt de activiteit. Steffen Westerburger wil een ding verklappen. Het is heel 705 

belangrijk mensen actief te krijgen en te enthousiasmeren. Het klinkt heel sympathiek , maar hoe wil 706 

Max Hoofwijk  dat gaan doen? Max Hoofwijk denkt dat het altijd een verbeterpunt blijft. Door middel 707 

van persoonlijk contact kun je veel nieuwe mensen actief krijgen. Dit kost heel veel tijd maar zo 708 

houdt je zo veel mogelijk leden actief bij de vereniging. Als het hele bestuur open staat naar de 709 

verschillende leden kun je verschillende leden aantrekken. Emiel Wanningen kent Max Hoofwijk 710 

eigenlijk niet. Hij heeft Max Hoofwijk niet veel bij ismus gezien. Wanneer bedacht hij dat hij daar 711 
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meer tijd wilde doorbrengen? Max Hoofwijk geeft aan dat dit halverwege het jaar is geweest. Hij 712 

wilde eerst fatsoenlijk studeren.  Halverwege het jaar krijg je te horen dat commissies zijn verdeelt. 713 

Toen is hij gaan helpen met onder andere de sportdag en het SVM. Verder vraagt Emiel Wanningen 714 

wat het Max Hoofwijk biedt om een bestuursjaar te gaan doen. Max wil een jaar lang toegewijd zijn 715 

aan een vereniging en hij wil dat dit heel leerzaam is. Samen tot iets moois komen en discipline 716 

aanleren. Steffen Westerburger stelt dat je met vier anderen in een bestuur zit. Je komt bij elkaar. 717 

Het is best moeilijk een jaar lang met zijn vijven ergens voor te gaan. Jouw macht is afhankelijk van 718 

steun van medebestuursleden. Het is belangrijk dat je figuren kan binden en kan laten functioneren 719 

op een bepaald niveau. Hij vraagt zich dan ook af hoe Max Hoofwijk dit wil gaan organiseren. Max 720 

Hoofwijk denkt dat je gelijk staat met de rest van het bestuur, want je moet samen ergens toe 721 

komen. Het bestuur staat niet boven de leden. Hij heeft zelf vier jaar eredivisiebasketbal gespeeld en 722 

is captain geweest. Je douchet samen, je speelt samen, je doet veel samen. Je wordt heel close en 723 

daar is hij mee vertrouwd. Steffen Westerburger vraagt zich af of hij finaal de waarheid kan zeggen. 724 

Kun jij zeggen wat jij nu hebt gedaan, kun jij zeggen dat iemand zich moet schamen, wanneer het 725 

lastig gaat binnen je bestuur? Steffen Westerburger vindt de woorden mooi dat iedereen gelijk is, 726 

maar een kapitein is nodig als het puntje bij paaltje komt. Max Hoofwijk antwoordt hierop dat dit 727 

inderdaad zo is. Berend den Dulk vindt het veelbelovend overkomen. Hij vraagt alleen nog waarom 728 

Max al een pak aan heeft, als hij normaal gesproken informeel is? Max Hoofwijk antwoordt hierop 729 

dat dit voor de constitutieborrel hierna is. Verder hebben ze het druk  gehad over de kleur das en 730 

dergelijke. Thom Dijkstra stelt dat Max Hoofwijk met drie andere eerstejaars en een tweedejaars in 731 

het bestuur zit. Denk je niet dat je als voorzitter ook een goed beeld moet hebben van hoe het werkt 732 

in de universiteit en dergelijke? Heb je dan geen nadeel als je niet echt actief bent geweest? Is dit 733 

een probleem, en zo ja, hoe wil je dit oplossen? Max Hoofwijk antwoord hierop dat je eerst 734 

solliciteert naar een bestuursfunctie . Hij denkt dat het uiteindelijk allemaal is aan te leren. Hij denkt 735 

dat het een kwestie van tijd en inzet is. Het gaat ook om de kwaliteiten die je zelf hebt. Steffen 736 

Westerburger heeft nog een vraag. Stel dat er notulen worden gemaakt, worden de notulen dan 737 

gemaakt met of zonder titulatuur? Max Hoofwijk waagt zich niet aan een antwoord op deze vraag. 738 

Steffen Westerburger zegt dat de voorzitter als functie heeft om stippen te zetten aan de horizon; 739 

waar je als bestuur heen wilt. Hij vind het verder ook belangrijk hoe je naar buiten toe treedt. Het is 740 

belangrijk dat we er over tien jaar er nog steeds zijn. Thom Dijkstra onderstreept het feit dat je een 741 

visie moet hebben en vraagt wat Max Hoofwijk zijn visie voor ismus is. Max Hoofwijk antwoord 742 

hierop dat er niet een kapitein is die aan het stuur staat. Max Hoofwijk zorgt hier met je bestuur 743 

samen voor. Thom Dijkstra wil weten wat hij voor visie heeft en wat hij kan bijdragen. Max Hoofwijk 744 

zegt hierop dat hij wil bijdragen dat het een grote vereniging wordt die professioneel is naar buiten 745 

en die gemoedelijk is van binnen. Iedereen moet het uiteindelijk fijn vinden om daar te komen. Malu 746 

Verkuil wil een laatste afrondende vraag. Roy Blokvoort vraagt wie het EK gaat winnen. Nederland, 747 

antwoord Max Hoofwijk. Denkt max Hoofwijk ismus goed genoeg te kennen om ismus te leiden? 748 

Denk je dat je daar hard aan kunt werken? Dat je dingen kunt leren? Max Hoofwijk denkt dit te 749 

kunnen ontwikkelen en dat dit absoluut mogelijk is. Steffen Westerburger vertelde heel mooi dat er 750 

op jullie schip straks geen kapitein is. Heel vaak zal het zo zijn. Realiseer je dat er vijf mensen zijn. Er 751 

komen ook momenten dat je ze niet alle vijf op een lijn krijgen, en dan moet je als voorzitter een 752 

keuze maken.  De voorzitter is dan de kapitein, want niemand vraagt van je om meteen leider te zijn. 753 

Steffen Westerburger zegt tegen Max Hoofwijk dat hij zich moet realiseren dat hij verantwoordelijk is 754 

voor het bestur.  755 

 756 
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Steven Jonis 757 

 758 

Steven Jonis denkt dat hij niet bekend is binnen de vereniging. Dit valt te meten aan het feit dat zijn 759 

naam vaak fout genoemd is. Steven stelt zich voor; hij is twintig jaar en hij komt uit Veghel, Noord-760 

Brabant. Hij heeft gesolliciteerd voor PR-coördinator omdat hij denkt dat hij enthousiast is en dat wil 761 

hij overbrengen op de leden en contactpersonen. Hij denkt dat de functie van PR-coördinator vooral 762 

gaat over fondsenwerving, promotie naar leden toe en promotie naar buiten toe. Steven Jonis denkt 763 

dat hij hier de goede eigenschappen voor heeft en wil dit voortzetten op het niveau dat Laura Maas 764 

heeft gehaald of misschien zelfs hoger. Hij heeft dit jaar in de Carrièrecommissie gezeten en veel 765 

ervaring opgedaan. Daarnaast heeft hij ook stage gelopen bij de griffie van Veghel.  766 

 767 

Roy Blokvoort complimenteert zijn werk bij de carrièrecommissie. Roy Blokvoort vraagt waarom 768 

Steven Jonis denkt dat er zoveel inactieve mensen zijn bij ismus. Steven Jonis heeft dit gemerkt bij 769 

workshops, en hij gaat alles op alles zetten dit te veranderen. Hij heeft het er over gehad met 770 

bestuursgenoten. Hij wil meteen mensen verbinden aan de vereniging, en hij denkt dan ook dat het 771 

image van ismus opgekrikt moet worden zover dat nodig is. Bij het indelen van de commissies moet 772 

er bijvoorbeeld een opzwepend praatje worden gehouden dat het een gezellige en professionele 773 

vereniging is. Ze moeten zien dat het hier te doen is en dan komen ze vanzelf. Steven Jonis wil dat 774 

het idee van dingen naast je studie doen gewoon wordt. Zelf heeft hij bij Veghel stage gelopen bij 775 

een griffie. Verder gaat hij drie weken stage lopen bij een NGO, en dat is allemaal zo geregeld. Lisa 776 

Ziekenoppasser vind dit goede ideeën. Steffen Westerburger  kende Steven Jonis eigenlijk niet echt, 777 

maar hij vind het goed dat Steven Jonis er staat. Bovendien vindt hij de ideeën fris en vernieuwend 778 

overkomen en is het een goede inzet dat je er in de zomer aan gaat werken. Steffen Westerburger 779 

vraagt verder of hij vertrouwen heeft in het functioneren van de hele groep. Steven Jonis antwoord 780 

hierop dat hij veel vertrouwen in de groep heeft; Pol Muffels en Max Hoofwijk kende hij al vanuit zijn 781 

eigen jaar en daar kan hij goed mee optrekken. Jip Mennen was vrij aanwezig en haar heeft hij 782 

gaande het jaar leren kennen. Roel heeft hij in de trein naar Oss leren kennen. Maar dat gaat wel 783 

goed komen denkt hij, want iedereen zet zich goed in. Hij ziet bijvoorbeeld bij Max Hoofwijk dat die 784 

heel actief bezig is. Emiel Wanningen antwoord hierop dat het kan dat hij dingen heeft gemist. 785 

Waarom is hij meer betrokken geraakt bij ismus? Wat doet deze vereniging dat jij denkt dat je er bij 786 

betrokken wilt zijn? Steven Jonis was niet zo betrokken bij ismus. Hij was wel lid van de 787 

carrièrecommissie. Echter, het is bijvoorbeeld wel zijn eerste ALV. Langzamerhand is hij gaan inzien 788 

dat de vereniging leuke activiteiten kan bieden. Bijvoorbeeld door Mr. Dries van Agt en Niels 789 

Spierings MSc. is hij meer betrokken geraakt. Bij de pre-M-feestborrel is hij bijvoorbeeld niet 790 

geweest. Hij heeft gemerkt dat mensen over het algemeen niet echt ambitieus zijn. Hij merkt dat 791 

politicologiemensen ondernemend zijn en dat is hij zelf ook. Emiel Wanningen vraagt wat hij kan 792 

doen voor ismus. Steven Jonis denkt dat hij doorzettingsvermogen heeft; Als hij zich ergens voor 793 

inzet en het leuk vindt kan hij veel uit zich zelf halen. Hij wil iets verandert kunnen zien, want dat is 794 

zijn basis. Daarnaast denkt hij als PR-coördinator in staat te zijn om mensen te overtuigen en te 795 

betrekken. Bij bedrijven heeft hij dit ook vaak gedaan. Hij denkt dat die uitvoerende functie goed bij 796 

hem past. Berend den Dulk vraagt of hij via ismus bepaalde stages ook meer bekend wil maken en 797 

dergelijke? Steven beantwoord dat via de activiteitencoördinator en carrièrecommissie meer 798 

gevonden kan worden wanneer je brutaal op zoek gaat  en je zelf presenteert als een kundige 799 

vereniging. Berend den Dulk zegt dat hij daar ook een rol voor de carrièrecommissie inziet. Steven 800 

antwoord hierop dat hij in de carrièrecommissie niet veel te doen had behalve de carrièredag. 801 
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Studenten moeten zelf ook aan het werk en anderen op ideeën brengen. Thom Dijkstra vind het een 802 

goed verhaal. Het zoeken naar sponsoring is belangrijk. Laura Maas heeft hier veel tijd en moeite in 803 

gestopt maar het kost veel moeite. Thom Dijkstra vraagt zich af hoe Steven Jonis dit wil gaan doen? 804 

Steven Jonis stelt dat dit voor lezingen ook moeilijk was. Alles is gratis geregeld bij de carrièredag, 805 

want NGO’s geven geen geld. Malu Verkuil sluit het verhaal af en er wordt overgegaan naar de 806 

volgende spreker. 807 

 808 

Jip Mennen 809 

 810 

Jip mennen is negentien jaar en komt uit Breda. Jip Mennen is snel in Nijmegen komen wonen en 811 

actief geworden bij ismus. Ze is actief geweest bij vier commissies en heeft daardoor een leuke tijd 812 

gehad. Ze denkt dat ze snel ervaring  heeft opgedaan in dit jaar. Verder heeft ze al haar vakken in een 813 

keer gehaald. Maatregelen die het moeilijker maken om een bestuur te doen gaan Jip Mennen niet in 814 

de weg staan, denkt ze. Ze solliciteert op de functie van Activiteitencoördinator want hier zit haar 815 

ervaring en het lijkt haar een hele mooie functie.  816 

 817 

Emiel Wanningen vraagt waarom ze activiteitencoördinator wil worden. Het pleit voor haar dat ze in 818 

commissies heeft gezeten, maar het vraagt meer van je dan alleen kennis van commissies. Emiel 819 

Wanningen vraagt of ze denkt dat ze alle commissies gaande kan houden. Denk je een combinatie te 820 

moeten maken met andere bestuursleden? Jip Mennen snapt dat het anders is. Het is handig gebruik 821 

te maken van kwaliteiten van andere bestuursleden. Zo kan Steven Jonis gebruik maken van 822 

bijvoorbeeld de carrièrecommissie. Steffen Westerburger vindt het goed dat Jip Mennen er staat. 823 

Volgende punt; hij denkt dat het noodzakelijk is om snel na te denken over de invulling van de 824 

functie van activiteitencoördinator. Hij denkt dat de functie nu namelijk onmogelijk is. De huidige 825 

opzet van die functie is een doodlopende weg, dus denk goed na over de invulling hiervan. Jeroen 826 

Hellebrekers gaat Jip Mennen inwerken en ze heeft er vertrouwen in dat het gaat functioneren. 827 

Steffen Westerburger denkt dat het op een andere manier nog beter kan. Roy Blokvoort vraagt 828 

waarom er zo veel mensen inactief zijn. Jip Mennen denkt dat je bij de introductie bovenop de 829 

eerstejaars moet gaan zitten. Op dat moment kun je laten zien wat voor  leuke vereniging ismus is. Ze 830 

is zelf dochter van Laura Maas geweest. Het heeft te maken met hoe ismus wordt gepresenteerd. 831 

Daarom is Jip Mennen zelf snel naar ismuskamer toegegaan. Thom Dijkstra vraagt wat Jip het meeste 832 

kan leren en kan bijdragen binnen ismus? Jip denkt dat ze naar het hele verhaal moet luisteren 833 

voordat ze iets roept. Andere kandidaten kunnen dit wel afdwingen. Jip Mennen kan wel mensen 834 

motiveren en betrekken, denkt ze. Bij een excursiecommissie hebben ze ook vastgezeten en ze denkt 835 

dat het binnen haar kwaliteiten ligt. Hoe wil je een commissie weer op gang krijgen wanneer het 836 

vastloopt, vraagt Thom Dijkstra. Wanneer er een mooie activiteit staat kun je daar op voortduren die 837 

voor goed gevoel en meer enthousiasme zorgen binnen een commissie. Emiel Wanningen wilde deze 838 

vragen stellen aan iedereen. Hij hoeft het niet met terugwerkende kracht beantwoord te hebben. 839 

Met de bezuinigingen boven het hoofd; denk je dat het mogelijk is dat je vertraging oploopt en hoe 840 

ga je daar mee om? Jip Mennen denkt dat ze waarschijnlijk wel studievertraging oploopt. Dit hoef je 841 

alleen niet meteen als verlies te zien als je iets hebt bijgedragen. Met extra keuzevakken en 842 

dergelijke kan ze die rest wel opvullen. Ze mag een jaar uitlopen van de overheid en daar past dit in. 843 

Steffen Westerburger stelt dat Jip alle commissies gaat aansturen. Hij vraagt of ze dingen kan 844 

aanvoelen hoe mensen ergens instaan. Hoe zorg jij dat mensen toch hun verhaal gaan vertellen? Jip 845 

Mennen heeft dingen gedaan op de middelbare school, zoals de leerlingenraad. Hierdoor kom je 846 
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erachter wat er loopt. Je krijgt een vertrouwensband. Ze denkt hierover te beschikken. Maud 847 

Gorissen vraagt hoe Jip Mennen het overzicht gaat houden over alle commissies. Jip denkt dit te 848 

doen door veel op de kamer te zitten. Ze zal veel discipline moeten hebben en alles moeten 849 

opschrijven om te voorkomen dat ze het overzicht verliest. Ze heeft er echter veel vertrouwen in dat 850 

het goed komt. Berend den Dulk vraagt zich af of het haar wat doet dat ze enige vrouw is binnen het 851 

kandidaatsbestuur. Jip Mennen vind dat geen ramp; ze ziet het wel goed komen met deze heren. 852 

Emiel Wanningen vraagt of Jip Mennen geordend of chaotisch is. Jip houdt alles netjes bij, antwoord 853 

ze hierop. Thom Dijkstra vraagt over haar idee met betrekking tot de voorzittersvergadering. 854 

Algemene zaken kunnen daar goed worden besproken aldus Jip Mennen, en die wil ze dus in stand 855 

houden. Malu Verkuil sluit het verhaal af en er wordt over gegaan naar de volgende spreker. 856 

 857 

Pol Muffels 858 

 859 

Als hekkensluiter gaat Pol Muffels een speech houden.  Pol Muffels komt uit Overlangel en is 860 

negentien jaar. Overlangel ligt dicht bij Oss. Hij heeft het afgelopen jaar in vier commissies gezeten. 861 

Van begin af aan heeft hij zich betrokken gevoeld en hij gaat komend jaar waarschijnlijk voor het 862 

penningmeesterschap. Hij ziet het als noodzakelijk dat er goed overzicht en controle is. Hij is bestuur 863 

geweest bij de jongerenraad van de gemeente Oss. Hij heeft daar geleerd hoe je samenwerkt, en dat 864 

er iemand achter zit die controle houdt.  Hij wil pleiten voor meer overzicht en op langere termijn en 865 

een meer gestroomlijnd bestuur.  866 

 867 

Steffen Westerburger vindt het goed dat pol Muffels er staat. Hij vindt het ook goed dat hij aangeeft 868 

waar ismus heen moet. Hij vraagt zich af in hoeverre hij ervaring heet met financiën, en zo ja, waar? 869 

Zo nee, hoe ga je dit compenseren? Pol Muffels zit al drie jaar lang tegen jaar verslagen aan te kijken 870 

vanuit de gemeente. Boekhouding moet hij nog leren en hier zal hij nog veel aan hebben. Emiel 871 

Wanningen zegt dat er al een stukje werk uit handen is genomen. Weinig mensen zijn hier voor te 872 

porren. Het is een belangrijke functie. Waarom denkt Pol Muffels een goede penningmeester te zijn? 873 

Pol Muffels denkt dat ordening wordt geleerd, overzicht denkt Pol al wel te hebben. Verder kan Pol 874 

Muffels wel controle uitvoeren. Thom Dijkstra vindt het een goed verhaal, maar het komt over als 875 

iemand die voorzitter wil zijn. Pol Muffels stelt dat je persoonlijke ambities moet combineren met 876 

verantwoordelijkheid. Hij denkt dat hij zich zelf het beste kan gaan voor het penningmeesterschap in 877 

deze context. Hij is voor voorzitter misschien te hard. Thom Dijkstra ziet niet hoe de functie van 878 

penningmeester tot uiting komt in die kwaliteiten. Pol Muffels heeft altijd goed geluisterd naar Roel 879 

Meijer. Hij heeft het overzicht en weet wat er gebeurd. In jouw woorden klonk door dat jij voorzitter 880 

wilde worden? Was het dan ook het eerste idee van Pol Muffels dat Max Hoofwijk de voorzitter zou 881 

worden? Pol Muffels wilde dit wel. Emiel Wanningen stelt dat er een compromis bereikt moet 882 

worden. Waarom heb jij besloten dat Max Hoofwijk beter voorzitter kan worden? Of waarom jij juist 883 

beter penningmeester kan zijn? Hij denkt een betere penningmeester te kunnen zijn dan Max 884 

Hoofwijk. Hij heeft veel financiële zaken behandelt bij de jongerenraad. Vanuit de andere kant 885 

bekeken moet je een verbindend persoon zijn als voorzitter. Emiel Wanningen vraagt of Pol Muffels 886 

het idee heeft dat hij zichzelf tekort doet door van zijn oorspronkelijke idee af te stappen. Pol Muffels 887 

zegt dat hij op het bestuur solliciteert, niet op een functie. Steffen Westerburger heeft een mening 888 

die hij niet gaat geven. Hij zegt dat het zo klinkt, maar of het in de praktijk ook zo werkt wil hij 889 

vragen. Is het mogelijk dat er een moment kan zijn in jouw bestuursjaar dat Max Hoofwijk het niet 890 

goed doet en dat je de beslissing van penningmeester worden fout gaat vinden? Hoe ga je daar dan 891 
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mee om? Pol Muffels vindt het een moeilijke vraag, maar hij vind het van belang dat jij niet alleen je 892 

eigen mening vooropstelt. Het draait ook om wat die andere mensen van je zeggen. Het is heel 893 

belangrijk af en toe je eigen trots in te kunnen slikken. Wanneer vijf mensen iets vinden moet je dat 894 

accepteren. Steffen Westerburger stelt dat pol Muffels zegt dat hij beter penningmeester was dan 895 

voorzitter. Pol Muffels toont wel de capaciteiten die hij zegt niet te hebben. Hij heeft er wel 896 

vertrouwen in. Hij wil geen kloof schetsen,  maar je moet er wel rekening mee houden. Emiel 897 

Wanningen stelt dat Max Hoofwijk een soort primus inter paris is. Kun je je een situatie voorstellen 898 

waarin je persoonlijkheid dominant is? Dat er in de praktijk vaak beslissingen worden genomen 899 

onder Max Hoofwijk? Pol Muffels heeft wel een aantal specifieke praktische ideeën. Hij zal hierover 900 

voorstellen doen en  dan is het aan Max Hoofwijk om dat in goede banen te leiden. Roy Blokvoort 901 

geeft complimenten voor eerlijkheid en openheid. Hij wil een compliment geven aan al deze 902 

bestuurders, want er is goed beargumenteerd waarom welke functie waar thuishoort. Soms komt er 903 

een moment dat je het niet met elkaar eens bent, maar Roy Blokvoort heeft het gevoel dat ze daar 904 

wel uitkomen. Thom Dijkstra wil zich aansluiten bij Roy. Thom Dijkstra vraagt of er goede nieuwe 905 

ideeën zijn. Pol Muffels vindt twee specifieke zaken belangrijk. Ten eerste moeten de leden zich 906 

vanaf dag een thuis voelen bij de vereniging. Dan kun je mensen er langer bij houden. Twen tweede 907 

wil hij minder commissies met een duidelijkere taak. Je zit hier met vijf mensen met meer 908 

verplichtingen ten aanzien van de universiteit. Verlichting van bestuursfuncties en toeschuiven aan 909 

commissies kan nuttig zijn. Hoe maak je de vereniging nuttig? Pol Muffels gaat voorstellen geven. 910 

Steffen Westerburger waardeert het dat Pol Muffels alvast over het beleid heeft nagedacht. Er is 911 

echter  een dilemma; minder commissies voor meer overzicht klopt. Maar Steffen Westerburger 912 

hoopt meer actieve leden te houden. Hervorming van de positie activiteitencoördinator is de 913 

uitkomst. Minder commissies zijn minder actieve leden en dat is niet de oplossing, aldus Steffen 914 

Westerburger. Berend den Dulk wil een verhaal meegeven. Straks is er een discussie over hoe het 915 

moet gaan met de kandidaatsstelling. Er komen nu dingen naar voren die doordacht zijn. Dat was 916 

eerder nooit zo. Er is nagedacht over wie waar past. Vroeger was dat nooit zo. Laten we kijken wat 917 

we hier mee kunnen doen voor een eventuele nieuwe verkiezingsprocedure. Er wordt overgegaan 918 

naar de stemming. De uitslag volgt na de pauze. 919 

 920 

8) Stemming kandidaten 921 

 922 

Stemming: Aannemen van nieuw kandidaatsbestuur 923 

 924 

Quorum 925 

Aanwezig:   24 926 

Machtigingen:  11 927 

Totaal stemmen: 35 928 

 929 

Stemming 930 

Voor:    33 931 

Tegen:    0 932 

Onthouding:   2 933 

Totaal stemmen: 35 934 

 935 

Stemming wel aangenomen 936 
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 937 

Malu Verkuil heet mensen welkom terug. Het was een duidelijke uitslag.  938 

 939 

Het kandidaatsbestuur is hiermee ingesteld. Feliciteren kan naderhand. Er zijn nog twee zaken die 940 

worden behandeld. Om te beginnen het technisch voorzitterschap. Emiel Wanningen gaat aangeven 941 

waarom hij denkt dat dit er moet komen. Dit wordt een inventariserende discussie. Wat is jullie 942 

visie? Het nieuwe bestuur kan dit meenemen in haar beleid. Daarna kan dit afgerond worden.  943 

 944 

9) W.V.T.T.K. 945 

 946 

Technisch voorzitterschap 947 

 948 

Emiel Wanningen zal technisch voorzitterschap introduceren. Het is nu niet laat, maar veel ALV’s zijn 949 

diep in de nacht geëindigd. Emiel Wanningen geeft aan dat er meerdere redenen zijn voor het laat 950 

eindigen van diverse ALV’s. Veel mensen willen hun zegje doen bij ismus. Het is meestal zo dat 951 

mensen reageren op het bestuur. Het bestuur reageert vervolgens weer hierop. Een technisch 952 

voorzitter is iemand die los staat van bestuur en ALV . Een technisch voorzitter kan dan aan de tafel 953 

komen zitten. Bijvoorbeeld dat niet de secretaris maar iemand onafhankelijk de notulen typt komt 954 

ook voor bij andere verenigingen. Dit is in een notendop wat Emiel Wanningen wil zeggen. Roy 955 

Blokvoort denkt dat dit wantrouwend is tegenover de secretaris van de ALV. Waarom denk je dat het 956 

nodig is om een objectief persoon nodig hebben? Emiel Wanningen denkt dat het ten allen tijden 957 

een ALV goede komt dat de gene die het woord uitdeelt niet aan een zijde van de tafel zit. Hij kan 958 

eerlijk woord en weerwoord bieden. Het komt de vergadering, de productiviteit en de snelheid ten 959 

goede. Dit kan beter wanneer iemand vanuit een meer afstandelijke positie kan nadenken over zaken 960 

die gezegd zijn. Dit ligt helemaal niet aan de kwaliteiten van de voorzitter of iets dergelijks, maar is 961 

een algemeen punt. De ALV kan zo verbeterd worden. Tom Groot Haar vraagt of het een 962 

kamervoorzitter is. Emiel Wanningen antwoord bevestigend. Steven Westerburger vraagt wat de 963 

bestuurders doen tijdens de vergadering. Of degene die de secretaris is, ook de notulen moet maken. 964 

Steven Jonis vraagt wat het bestuur dan gaat doen. Emiel Wanningen stelt dat het beleid wordt 965 

verantwoord door het bestuur. Ze maken van alles duidelijk aan de ALV. Dit keer wordt het woord 966 

gegeven door een technisch voorzitter. Steffen Westerburger kent de positie van Malu Verkuil. Het 967 

gesprek is dan ook primair het belangrijkste waarom we bij elkaar zitten. Het kan af en toe best hard 968 

tegen hard gaan. Dat is politicologie, dat zijn wij, daar moeten we trots op zijn. De gene die het 969 

woord geeft kan er voor zorgen dat de discussie helder blijft. Steffen Westerburger heeft wel eens in 970 

een positie gezeten dat hij een man wilde afhameren. Je moet het zien als een scheidsrechter bij een 971 

voetbalwedstrijd. Het bestuur blijft het beleid verduidelijken. Steffen Westerburger denkt wel dat de 972 

secretaris de notulen dient te maken. Max Hoofwijk is het wel eens met de ordening. Max Hoofwijk 973 

vraagt of je niet meer een tweestrijd gaat creëren. Hij heeft dan ook een vraag aan Steffen 974 

Westerburger; Denk je dat er dan meer tweestrijd zal komen dan nu het geval is? Steffen 975 

Westerburger wil niet pretenderen dat het bestuur vooringenomen is. Roel Gremmen  heeft een 976 

vraag aan Emiel Wanningen. Moet die onafhankelijke voorzitter iemand zijn van buiten de vereniging 977 

of van binnen de vereniging? Emiel Wanningen denkt dat dit kan door iemand van binnen de 978 

vereniging aan te wijzen. Hij denkt dat er genoeg leden zijn die een punt kunnen aandragen. Een 979 

andere persoon kan de punten voordragen aan de ALV en afstand nemen van de verhitting. Roy 980 

Blokvoort heeft het gevoel dat Malu Verkuil puur het woord stopte omdat het weer een aanvulling 981 
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was. Verder heeft Roel Gremmen niet het gevoel dat er subjectief het woord wordt gevoerd. 982 

Wanneer je iemand echt neutraal wilt hebben moet het ook iemand zijn van buiten de vereniging. 983 

Thom Dijkstra vraagt of er andere verenigingen zijn met een technisch voorzitter. Emiel Wanningen 984 

stelt dat er bij AKKU een technisch voorzitter is. Malu Verkuil stelt dat SPiL dit ook heeft. Voor de 985 

snelheid en een soepel verloop is het prettig. Maar op het begin van een ALV kan ze moeilijk 986 

voorbereiden en is het slecht voor de cohesie. Maar dit is afhankelijk van haar individuele mening. 987 

Lisa Ziekenoppasser is niet bang voor die cohesie. Ze stelt dat deze ALV heel erg meevalt. Lisa heeft 988 

meerdere ALV’s meegemaakt waarbij ze Steffen westerburger als voorzitter of Malu Verkuil als 989 

voorzitter rood zag aanlopen. Het wordt soms persoonlijk. Mensen met passie voor de vereniging 990 

stellen veel vragen. Iemand die semi-onafhankelijk is kan hier meer afstand van nemen. Dat is wel 991 

bevorderlijk. Lisa Ziekenoppasser heeft vaak gedacht dat het een goede discussie moet blijven. Thom 992 

Dijkstra is van mening dat het meer aan de ALV ligt of het pure strijd is of niet. Hij denkt dat het niet 993 

aan de voorzitter ligt. Dit verandert niet met een technisch voorzitter. Lisa Ziekenoppasser denkt niet 994 

dat dit het kernpunt is. Lisa Ziekenoppasser denkt dat het de strijd wegneemt. Het is handig als een 995 

Technisch Voorzitter zegt; we gaan naar het volgende punt. Dat kan goed zijn voor de discussie. Pol 996 

Muffels denkt dat het belangrijkste is dat een gevoel van strijd wordt weggehaald. Dan moet je het 997 

ook extern doen. Tom Groothaar is het daar niet mee eens. Zou het anders zijn gegaan met een 998 

technisch voorzitter? Emiel Wanningen denkt dat het een feit is dat een technisch voorzitter 999 

afstandelijker en objectiever kan kijken naar wat er gezegd is en dergelijke. De discussie kan 1000 

gestroomlijnder verlopen. Steffen Westerburger hoort verstandige dingen. Hij wil een vergelijking 1001 

trekken. In de tweede kamer is een regering en een tweede kamer. Hij maakt de vergelijking met 1002 

bestuur en ALV. Steffen Westerburger denkt dat het misschien het zelfde loopt, maar dat de 1003 

beslissingen anders worden genomen. Steffen Westerburger had het zelf fijn gevonden. We hebben 1004 

niets te verliezen en alles te winnen. Berend den Dulk denkt wel dat je moet oppassen dat de afstand 1005 

tussen bestuur en leden niet te groot wordt. Berend den Dulk is wel bang dat er stukken ter discussie 1006 

staan, waarbij het echt zo is dat leden dingen gaan vragen aan het bestuur. In dat geval is het handig 1007 

als je een onafhankelijke voorzitter hebt. Een lid kan dat ook doen. Een lid kan ook afstand nemen. 1008 

We zijn niet heel erg groot. Bij SPiL is het anders, dat is heel groot. Bij een dergelijke vereniging is het 1009 

veel makkelijker om een voorzitter te hebben. Thom Dijkstra denkt dat een technisch voorzitter 1010 

iemand moet zijn die ismus goed kent. Hij moet de discussies kennen. Jeroen Hellebrekers wil 1011 

persoonlijk ook wel iets zegen. Hij is bang voor een tweestrijd. Een tweede kamer. Dit zijn teams 1012 

tegen elkaar. In een parlement is het idem. Hij wil in een ALV een bestuur met leden zien die samen 1013 

ergens heen willen. Notuleren en de taken van bestuursleden die er naast zitten daar moet je ook 1014 

over willen praten. Stijn van den Eijnden heeft een vraag. Ten eerste; de objectiviteit gaat ten koste 1015 

van de snelheid. De technisch voorzitter is namelijk minder op de hoogte van wat het bestuur wil 1016 

bereiken, en hierdoor komen niet alle punten van het bestuur aan bod. Uiteindelijk is het ook de 1017 

bedoeling dat het bestuur na de vergadering weer een mandaat heeft opgebouwd om zijn taken te 1018 

kunnen uitvoeren, en dat zal niet het geval zijn wanneer het bestuur niet zelf de vergadering kan 1019 

leiden. Laura Maas wil inhaken op Berend den Dulk en Jeroen Hellebrekers. Ze denkt dat een 1020 

voorzitter het moeilijk heeft. Tegelijkertijd de ALV leiden en anderzijds het beleid verantwoorden. Je 1021 

moet hier verantwoording over afleggen. Misschien kun je een voorzitter ontlasten door stukken van 1022 

PR coördinator of activiteiten-coördinator bij de desbetreffende persoon te leggen. Het juiste 1023 

bestuurslid kan dan het beleid verantwoorden. Roy Blokvoort wil zich aansluiten bij anderen. Hij 1024 

denkt dat het probleem bij de ALV ligt. Hij vindt het treurig dat dit überhaupt nodig zou zijn. Hij wil 1025 

voorstellen dat het nieuw bestuur een half jaar de kans krijgt om een grotere ALV te creëren en dan 1026 
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te kijken naar het technisch voorzitterschap. Misschien is het wel niet nodig. Misschien brengt het 1027 

wel een schijn van objectiviteit teweeg, maar hij wil het nieuwe bestuur graag een kans geven. Emiel 1028 

Wanningen hoort verschillende verhalen. Jeroen Hellebrekers is het helemaal niet eens met Emiel 1029 

Wanningen. Laura Maas denkt dat de desbetreffende bestuursleden het moeten vertegenwoordigen. 1030 

Laura Maas stelt dat de voorzitter dan geen twee dingen gelijk hoeft te doen. Emiel snapt het punt, 1031 

behalve dat hij denkt dat het eenvoudiger is om een technisch voorzitter aan te wijzen. Als spin in het 1032 

web in het bestuur. De terugkoppelingspersoon bij de ALV. Pol Muffels had een punt dat het 1033 

misschien een extern persoon zou moeten zijn. Emiel Wanningen is het met Berend den Dulk eens 1034 

dat het iemand binnen ismus kan zijn die hij in staat acht om met afstand naar punten te kijken. 1035 

Steffen Westerburger denkt dat er een en ander onduidelijk is over het plan. Er heerst een idee dat 1036 

er een situatie zou ontstaan dat individuen bij het bestuur minder kans zouden hebben om te 1037 

vertellen wat ze willen. Alleen het voorzitten van de vergadering wegnemen geeft ruimte. De 1038 

voorzitter gaat geen antwoord geven op vragen. Die zorgt er voor te zorgen dat ze bij de voorzitter 1039 

terecht komen. Malu Verkuil denkt dat er een goede discussie is gevoerd. Malu Verkuil raadt het 1040 

kandidaatsbestuur aan deze notulen goed terug te lezen en hier over na te denken en de mensen die 1041 

hier aanwezig zijn nog eens aan te schieten. Emiel Wanningen stelt voor dat de volgende ALV primair 1042 

door Malu Verkuil geleid worden en daarna door Max Hoofwijk. Het punt wordt afgerond. 1043 

 1044 

 1045 

Bestuur benoemingsprocedure. 1046 

 1047 

Malu Verkuil gaat kort in op de procedure. Malu Verkuil vraagt aan Emiel Wanningen wat hij wil 1048 

bespreken. Malu Verkuil denkt dat het zinnig is, maar dat het niet aan de ALV is om daar nu 1049 

beslissingen over te nemen en dat er eerst intern over wordt nagedacht. Emiel Wanningen denkt dat 1050 

het op zijn minst dubieus te noemen is dat wij geen procedure hebben die openheid en transparantie 1051 

hoog in het vaandel hebben. Er is veel invloed op het bestuur dat ismus gaat besturen, anders dan bij 1052 

andere verenigingen. Het is dubieus te noemen dat er acht solliciteren en vijf overblijven. Thom 1053 

Dijkstra wil voor de helderheid de procedure. Roy Blokvoort heeft een vraag aan Emiel Wanningen en 1054 

een aan de rest. Berend den Dulk vroeg net aan Malu Verkuil hoe de procedure liep. Waarom zijn die 1055 

drie afgewezen? Emiel Wanningen vind het namelijk jammer en onbegrijpelijk dat er acht mensen 1056 

solliciteren en vijf uiteindelijke kandidaten zijn, dan kan het bestuur zich schuil houden achter 1057 

geheimhouding. Waarom denken wij dat wij een tweede ronde nodig hebben? Roy Blokvoort kan 1058 

zich voorstellen dat het voor het bestuur gênant was dat er een tweede mail uit moest voor een 1059 

volledig bestuur. Hij vraagt zich af wat hier de oorzaak van is. Hij heeft zelf het gevoel dat hij niet 1060 

betrokken is waarom ismus belangrijk is. Misschien heeft hij dat als mentor vader niet geheel goed 1061 

overgebracht. Hij vraagt zich af wat de rest van de ALV hier van denkt. Hij denkt dat het namelijk niet 1062 

ligt aan de overheidsmaatregelen. Emiel Wanningen vind dit een ander punt. Roy Blokvoort vindt dit 1063 

juist, maar hij vind het vreemd dat Emiel Wanningen de kennis niet wil delen. Malu Verkuil stelt twee 1064 

dingen; de activiteit van de tweede jaar in het kader van besturen, dat sluit niet aan aldus Malu 1065 

Verkuil. Er moet eerder worden gekeken naar het huidig bestuur ten aanzien van eerdere besturen. 1066 

Hoe staat het dan met actieve leden en waar hebben de problemen gelegen in het verleden? Steven 1067 

Jonis hoort dat er acht sollicitanten waren. Dat impliceert volgens hem dat dit bestuur naar voren is 1068 

geschoven. Emiel Wanningen weet dit niet omdat het bestuur niets zegt. Malu Verkuil zegt dat de 1069 

sollicitatieprocedure als volgt in elkaar zit; de sollicitatie wordt geopend. Er kan een sollicitatiebrief 1070 

en CV worden opgestuurd. Dan komt er een gesprek. Dan komt er een individueel advies. Elke 1071 
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kandidaat krijgt een mail met de bestuur procedure zoals in het HR. Wat het advies inhoud. Na het 1072 

sollicitatiegesprek krijgen ze een advies, waarbij duidelijk wordt verteld dat dit de mening is van het 1073 

bestuur. Ze hebben dan een periode waarin ze kandidaat kunnen stellen, onafhankelijk van het 1074 

advies. Na een hypothetisch negatief advies mag je zelf kiezen of je dit vertelt aan de ALV. Het 1075 

bestuur dient geheimhouding te betrachten ten aanzien van dit advies. Dat is de procedure. Zo is die 1076 

uitgevoerd. Als er acht sollicitanten waren, hebben er dus blijkbaar drie mensen gekozen niet verder 1077 

te gaan. Emiel Wanningen vertelt het anders; hij is het niet eens met de procedure. Hij is het niet 1078 

oneens met hoe het bestuur uiteindelijk gehandeld heeft. Deze procedure laat ruimte voor een 1079 

onzichtbare manoeuvre. De manier waarop wij kiezen voor een bestuur moet heroverwogen worden 1080 

aldus Emiel Wanningen. Thom Dijkstra zegt dat het misschien een taak is om te kijken hoe het bij 1081 

andere verenigingen gaat. Tom Groot Haar vindt die geheimhouding wel iets goeds. Hij denkt dat 1082 

sommige bespaard worden. Wanneer iedereen hoort dat iemand een negatief advies heeft gekregen 1083 

is dat slecht voor die persoon. Emiel Wanningen is het eens met Tom Groot Haar dat de huidige 1084 

procedure de geheimhouding kent. Hij is het niet eens met de huidige procedure en de vaagheid die 1085 

er in gelaten wordt. Malu Verkuil denkt dat er aangegeven is dat er twijfels zijn omtrent de huidige 1086 

bestuursverkiezingsprocedure. Het is iets dat al langer morrelt. Het is iets waarin we afgelopen jaar 1087 

niet aan wilde komen omdat er genoeg te doen was met statuten en HR. Het is misschien iets voor 1088 

het nieuwe bestuur om te bekijken. Berend den Dulk wil een ander punt maken. Het afgelopen jaar 1089 

viel het mee. De twee jaren er voor leverde het veel problemen op dat er vijf mensen werden 1090 

gekozen in een bestuur. Nu hebben jullie met zijn vijven al kunnen overleggen hoe het zit. Berend 1091 

den Dulk heeft nu al een beter gevoel dan bij andere besturen die bij elkaar zijn gezet. Er bestond 1092 

altijd een strijd. Dat zijn dingen die je niet wilt zien. Dat hoort niet op ALV’s thuis. Daarna zijn er vijf 1093 

mensen die voor zich zelf hebben gestreden samen moeten gaan besturen. Dan is in eens de 1094 

introductie. Dan heb  je een aantal dagen om alles te bespreken. In dit  geval hebben mensen elkaar 1095 

al vaker gesproken. Berend den Dulk denkt dat er vooral gekeken moet worden naar wat beter 1096 

functioneert. Wanneer je weet wie er zich kandidaatsstellen en namens een groep gaan. Berend den 1097 

Dulk denkt dat het misschien beter is om het als bestuur te doen in plaats van als persoon. Dan ben 1098 

je meer een hechte groep. Dan kun je eerstejaars echt met zijn vijven motiveren. Malu Verkuil denkt 1099 

dat het helder is en dat het moet worden bekeken. Wat zijn de opties, hoe gaan we het doen. Dat is 1100 

zinvol , ook in een ALV. Malu Verkuil wil het afronden. 1101 

 1102 

10) Rondvraag 1103 

 1104 

Berend den Dulk wenst Stijn van den Eijnden succes met het uitwerken van de notulen. Hij wil het 1105 

bestuur er goed naar laten kijken. Verder wil hij het kandidaatsbestuur feliciteren met de verkiezing 1106 

en hij heeft er veel vertrouwen in dat het goed komt. Tom groot haar wil weten wat de rondvraag in 1107 

houdt. Malu Verkuil zegt dat je iets mag zeggen. Tom Groot Haar wil het kandidaatsbestuur 1108 

feliciteren met de verkiezing. Thom Dijkstra wenst Stijn van den Eijnden succes met de uitwerking 1109 

van de notulen. Verder wenst hij het kandidaatsbestuur succes met het lezen van de notulen. Hij 1110 

hoopt verder dat de volgende ALV ook  zo vroeg is afgelopen. Sophie Lauwers wil graag het 1111 

kandidaatsbestuur succes wensen en feliciteren. Simon Tol feliciteert het kandidaatsbestuur en 1112 

wenst ze succes in komende periode. Hij is nieuwsgierig naar het beleid. Hij bedankt de ALV voor 1113 

genoeg input. Hij wil het bestuur bedanken voor hele jaar. Emiel Wanningen wil het 1114 

kandidaatsbestuur vragen niet al te veel na te denken over alle opmerkingen die het heeft gehad. Hij 1115 

heeft veel vertrouwen in het kandidaatsbestuur en hij feliciteert ze van harte.  Bram van 1116 
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Oudheusden wenst het kandidaatsbestuur een fijn jaar toe. Lisa Ziekenoppasser wil het 1117 

kandidaatsbestuur feliciteren en succes wensen. Steffen Westerburger is blij met de constructieve 1118 

wijze waarop er gedelibereerd is, ondanks het feit dat mensen het niet altijd met hem eens waren. 1119 

Hij wil vervolgens zeggen tegen het bestuur, ondanks het feit dat hij voor een technisch 1120 

voorzitterschap is, dat hij ze wil bedanken. Hij wil blijdschap uitspreken dat we nieuwe bestuurders 1121 

hebben. Maud Gorissen wil het kandidaatsbestuur feliciteren en dat ze zin heeft om volgend jaar 1122 

weer actief wil worden. Marc Kuppens wil het kandidaatsbestuur feliciteren en het huidige bestuur 1123 

bedanken voor de avond. Ron Stoop wil het kandidaatsbestuur feliciteren en hij heeft er vertrouwen 1124 

in. Hij denkt dat het een goede samenstelling is. Het huidige bestuur wil hij een gelukwens 1125 

meegeven. Hij heeft zich altijd welkom gevoeld. Roy Blokvoort wil het kandidaatsbestuur feliciteren. 1126 

Ook individueel in hun speeches spraken ze hem aan. Het oude bestuur wil hij bedanken omdat hij 1127 

denkt dat het een beter bestuur is dan het bestuur er voor. Verder hoopt hij meer aanwezigen bij de 1128 

volgende ALV’s zodat er een genuanceerdere mening ontstaat. Martijn Witjes imiteert het standpunt 1129 

van Roy Blokvoort. De nieuwe bestuursleden wil hij vragen veel aandacht te geven aan de 1130 

carrièrecommissie en de carrièreperspectieven te vergroten en onze clan aanwezigheid te geven in 1131 

Nederland. Roel wil de ALV bedanken voor het tot dusver gestelde vertrouwen. Het bestuur wenst hij 1132 

succes met de inwerking. Stijn van den Eijnden wenst hij succes met de notulen. Pol Muffels bedankt 1133 

hij voor de presentatie. Hij bedankt de ALV voor deze snelle en gestroomlijnde vergadering. En hij 1134 

bedankt ook het huidig bestuur. Max Hoofwijk bedankt iedereen voor het vertrouwen. Van alle 1135 

ideeën die zijn uitgesproken en waar wij mee aan de slag mogen gaan maar dat is wel de manier 1136 

zoals het moet gaan. Jip Mennen bedankt de ALV voor de goede woorden. Ook het bestuur wordt 1137 

bedankt. Dat is de rede dat ze hier goed zit. En ze bedankt voor de vulling van haar vakantie want ze 1138 

heeft genoeg om over na te denken. Steven Jonis wil de ALV bedanken voor de steun. Hij wil 1139 

iedereen bedanken voor actieve houding. Hij wil huidig bestuur bedanken en succes wensen met 1140 

inwerken. Stijn van den Eijnden wenst zichzelf succes toe met uitwerken notulen. Hij wenst het 1141 

kandidaatsbestuur succes toe en vooral pol Muffels met de mooiste functie. Laura Maas wil het 1142 

kandidaatsbestuur succes wensen met de inwerking, want het wordt pittig. Jeroen Hellebrekers wil 1143 

de ALV bedanken voor waardevolle input. Daarnaast wil hij zijn medebestuursleden bedanken dat we 1144 

alles hebben volgehouden. Daarnaast wil hij het nieuwe kandidaatsbestuur feliciteren. Malu Verkuil 1145 

wil bedanken voor vertrouwen in het kandidaatsbestuur. Verder bedankt ze voor de constructieve 1146 

wijze van verloop . Vanaf nu  moet het traditie worden om inhoudelijk op discussies in te gaan. Dat is 1147 

een stap vooruit. Bedankt verder voor de revolutionaire contributiestap. Dat is verassend fijn 1148 

bevallen. Tevens wil ze haar medebestuursleden bedanken voor een te gek jaar. We zijn nog niet 1149 

gewisseld en we hebben nog veel te doen, maar toch voelt het een beetje als een afronding. 1150 

zomervakantie. Verder wil Malu Verkuil vragen aan Roel Meijer zich niet druk te maken over vakantie 1151 

naar Vietnam. Verder vraagt Malu Verkuil glazen mee te nemen naar de bar en stoelen aan te 1152 

schuiven.  1153 

 1154 

11) Sluiting 1155 


